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Lions Clubs International, Distrikt 122 - Česká republika a Slovenská republika 

 

HESLO PRO TENTO ROK VIRIBUS UNITIS 

 

Milé Lionky a milí Lioni, 
 

dovolte mi všechny vás pozdravit po velikonočních svátcích a po největší události 

mezinárodního významu, která se v historii našeho distriktu konala. 

Jak všichni víte, v první polovině dubna 2015 se v Praze konalo jarní zasedání Rady 

mezinárodních ředitelů LCI, vrcholného výkonného orgánu našeho hnutí. Zasedání se zúčastnil 

mezinárodní prezident LCI Joe Preston s manželkou Joni, poslední předcházející mezinárodní 

prezident LCI a ředitel LCIF Barry Palmer, 1. mezinárodní viceprezident LCI Jitsuhiro Yamada 

s manželkou Toshiko, 2. mezinárodní viceprezident LCI Robert Corlew s manželkou Dianne, 

předchozí mezinárodní prezidenti Wayne Madden a Joseph Wroblewski, 17 mezinárodních 

ředitelů sloužících druhým rokem a 17 mezinárodních ředitelů sloužících prvním rokem, dále 

jejich partnerky a partneři, tým asistentů a administrativních pracovníků.  

Pro náš distrikt bylo velkým vyznamenáním, že si 

mezinárodní prezident vybral pro toto zasedání právě 

Prahu, i když to pro nás znamenalo spoustu starostí a práce. 

Ještě větším potěšením však pro nás bylo, jak velký zájem 

projevili naši vzácní hosté o Národní večer Distriktu 122, 

který se konal v úterý 14.4.2015 v NH Hotelu v Praze. 

Namísto původně nahlášených a očekávaných 70 hostů jich 

nakonec přijelo celých 105, včetně všech nejvyšších 

představitelů LCI. Naše pozvání také k našemu velkému 

potěšení přijal guvernér Distriktu 111 Bayern Ost Jörg 

Naumann a 1. viceguvernér tohoto distriktu Martin 

Landmesser. S radostí jsme také přijali, že mezinárodní 

prezident akceptoval náš návrh na zvláštní ocenění PID Ernsta A. Musila, který se zasloužil o založení našeho distriktu a 

přijal pozvání na náš Národní večer. Pro ty z vás, kteří se večera zúčastnili, jistě není zapotřebí popisovat skvělou atmosféru 

a důstojnost tohoto výjimečného lionského setkání. Pro mne osobně byla vaše velká účast obrovským potěšením. 

Tento list guvernérky píšu jako osobní poděkování všem, kteří se podíleli na úspěšné realizaci 

Národního večera. Zvláštní poděkování patří předsedovi Výboru pro organizační zajištění 

zasedání Rady mezinárodních ředitelů PDG Radimu Dvořákovi, který se organizaci této 

významné události věnoval po celé dva roky a spolu s ním členové jeho výboru, především 

sekretář kabinetu Anton Gerák a členové kabinetu ZCh Jan Haur a Petr Humpolík. Děkuji 

všem, kteří obětovali svůj čas a po čtyři dny vítali spolu se mnou a PDG Radimem Dvořákem 

na pražském letišti účastníky zasedání – rodinným klanům Haurových, Kahánkových, 

Dvořákových a Švarcových. Děkuji Hance Morkosové a Tondovi Gerákovi, kteří rovněž po 

čtyři celé dny poskytovali účastníkům zasedání skvělý servis v hotelu Marriott v Praze, děkuji 

také Pepovi Nerušilovi, který se celý týden věnoval doprovodu mezinárodních ředitelů a 

překládal jim do španělštiny.  
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Zasloužené zvláštní poděkování patří LC Brno Špilberk, který 

financoval cimbálový soubor, LC Pardubice za pomoc při 

grafické přípravě a tisku oficiálních materiálů, PDG Dance 

Vojtušové za dodání propagačních materiálů o Slovenské 

republice, LC Praha První a LC Praha Strahov San Giorgio za 

zajištění upomínkových keramických dárků, Milanu 

Horáčkovi za organizaci návštěvy Strahovského kláštera a 

knihoven, včetně koncertu v bazilice, Honzovi Kalašovi za 

zajištění invalidních vozíků, Monice Růžičkové, Květě 

Dybowiczové a Heleně Rabinské za perfektní práci při 

prezenci více než 230 účastníků Národního večera, PDG 

Tiboru Bučekovi za skvělou a úspěšnou prezentaci 

distriktního projektu Nemocnice v Keni a za důstojné uvedení oficiální části Národního večera, Václavu Filipovi na rovněž 

perfektní a úspěšnou prezentaci distriktního projektu LOEC, Eliance Hudzovičové za velmi milé moderování Národního 

večera, opětovně Hance Morkosové za tradičně perfektní tlumočení, Jožkovi Makovi za klasicky stoprocentní pěvecké 

vystoupení s cimbálovým souborem, Jankovi Miškovičovi a Bohušovi Krátkemu za skvělé fotografie, které okamžitě umístili 

na web, 1.VDG Františku Kočkovi, Mišce Bednárikové, opětovně Tondovi Gerákovi a Zdence Gerákové za důstojnou 

reprezentaci na slavnostních banketech, všem zmocněncům distriktních projektů, kteří připravili jejich prezentaci v předsálí 

NH Hotelu – ZCh Janě Kovářové, ZCh Bohušovi Krátkemu, Milanu Horáčkovi a Olince Kahánkové. Poděkování si zaslouží také 

kluby, které v předsálí hotelu prezentovaly svoji činnost a své projekty – LC Banská Bystrica, LC Plzeň Bohemia, LC 

Pardubice, LC Praha Hartig, LC Žilina, LC Zvolen a LC Plzeň City. 

Veškeré mé díky by však 

postrádaly smysl, kdyby se 

Národního večera nezúčastnili 

Lionky a Lioni z našeho distriktu a 

nepomohli tím kromě krásného 

zážitku a vytvoření uvolněné a milé 

atmosféry také financovat tuto 

náročnou akci. Vaše účast byla nad 

očekávání skvělá, neboť Národního 

večera se zúčastnilo celkem 130 

hostů (včetně doprovodu) 

z našeho distriktu. Největším 

potěšením bylo, že někteří jste 

přijeli z obrovských vzdáleností. 

Děkuji proto Lionkám, Lionům, 

jejich partnerkám a partnerům 

(podle pořadí zaslaných přihlášek) 

z LC Banská Bystrica, LC Zvolen, LC Plzeň City, LC Pardubice, LC Plzeň Bohemia, LC Praha Heraldic, LC Praha Hartig, LC 

Teplice, LC Praha Strahov San Giorgio, LC Košice, LC Opava, LC Praha První, LC Praha Ladies, LC Praha Bohemia Ambassador, 

LC Brno Špilberk, LC Heart of Slovakia, LC Tábor, LC Žilina, LC Brezno, LC Piešťany, LC Rychnov nad Kněžnou, LC Karlovy Vary 

Diana, LC Nitra a LC Praha Orel. Všichni byste si zasloužili jmenovité poděkování, ale to by mi tento dopis guvernérky 

nestačil.  

Dovolte mi tedy, abych vám všem ještě jednou z celého srdce a upřímně poděkovala za skvělou spolupráci, za vaši 

vstřícnost, za dobrou náladu, kterou jste s sebou přinesli, za váš čas, který jste této akci nezištně věnovali. Využili jste 

jedinečné příležitosti a ukázali jste zcela jasně, že naše síla je nejen v našich společných myšlenkách, idejích a cílech, ale 

především ve spolupráci. Velmi jste pomohli a naplnili doslova lionské heslo „We serve“ a přesvědčili jste o tom, že i své 
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heslo pro tento lionský rok „Viribus unitis“ jsem zvolila správně. Vytvořili jste důstojnou vizitku našeho distriktu v očích 

vrcholných představitelů lionského hnutí. Jsem hrdá na to, že mohu být tento rok vaší guvernérkou. 

Milé Lionky a milí Lioni, přeji vám všem krásné jarní dny, hodně slunce a dobré pohody a hodně úspěchů ve vašem 

konání. Těším se s vámi na viděnou na jumeláži s bavorskými distrikty ve dnech 8. – 10.5.2015 v Praze a především pak na 

vrcholném setkání Distriktu 122 – XXIII. konventu, který bude tento rok hostit mé město Plzeň.  

 
 
 S lionským pozdravem „We serve“ 
 
 
 Emilie Štěpánková 
 DG pro rok 2014 – 2015 
 
 
 
 
 

 


